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Emne: Utbygging av fiberbreiband på Sæbø 
 
Når det nå kan søkes om midler til fiberbredbånd til andre steder på Radøy enn det som hittil blir utbygd, 
er det hyggelig at Sæbø (og andre steder) blir nevnt.  
 
Stolpene står der. Det blir fler og fler "brukere" av Internet i områdene. (nye hus blir bygget).  
 
Enkelte plasser kan ikke få noen større fart på Internetforbindelsen av betydning i forhold til fiber. Etter å 
ha levd med Nettstar og deres utrolig lave fart og lite interesse for å bygge ut (fart), ble Telenor neste 
forsøk. Der kan ikke sentralen levere mer enn 13mb som gøyeste fart. Men farten er ustabil og varierer 
fra dag til dag, ja sågar fra time til time. 
 
Det virker som om enkelte plasser i kommunen ikke blir prioritert i utbygging, selv ikke av Telenor. 
Fiberutbygging kan i fremtiden også være til nytte for andre ting, SE FREMOVER. 
 
JA, vi ønsker fiber til Sæbø. 
Mvh Terje Johannessen 
 
 


